



အိမ်အတွင်းတွင် i-Ready အား ဖြေဆိုရန် စီမံခန့်ခွဲစစ်ဆေးပေးရမည့်စာရင်း

သင့်ကလေး များ အတွက် i-Ready အမှတ်စရင်းကို အိမ်တွင်ပြီးအောင်လုပ်ဆောင်ရန် သင့်ကျောင်း ကတောင်းဆိုခဲ့သည်။ ထိုအကဲဖြတ်ပေးမှုသည် ကွဲပြားခြားနားသော အကဲဖြတ်အမျိုးအစားဖြစ်ပါတယ်။ အရေးကြီးဆုံးမှာ သင့်ခလေးအား နားလည်ရန်(သို့) မေးခွန်းများဖြေဆိုခြင်းများ တွင်ကလေးအား အကူအညီ မပေးရန် အရေးကြီးသည်။ သင့်ကလေးအား ထိုသို့ ပံ့ပိုးမှုမရရှိ သောအကျိုးရလဒ်သည်၊ သတင်းအချက်အလက်များကို တိကျမှန်ကန်စွာ သေချာစေရန် ၎င်းတို့သိရှိထားဆဲ နှင့် လိုအပ်ဆဲကို သင်ယူနိုင်မှာဖြစ်ပါသည်။ အောက်ပါအရာများမှာ သင်ကူညီနိုင်မည့် စစ်ဆေးရမည့်စာရင်းဖြစ်ပါသည်။

သင့်ကိုယ်သင်ရင်းနှီးကျွမ်းဝင်စေပါ

📺 သင့်ကိုယ်သင် အဖြေရရှိရန် နှင့် အကျွမ်းဝင်စွာရန် သင့်ကလေးအားမည်သို့အကောင်းဆုံးကူညီပံ့ပိုးရန် ဤ video ဗီဒီယိုကိုကြည့်ပါ။

စနစ်တကျပြင်ဆင်ပါ။

📺 သင့်ကလေးသည် အဖြေဖော်ထုတ်နိုင်ရန် တိတ်ဆိတ်ငြိမ်သက်သောနေရာအားရှာပေးပါ။

📺 သင့်ကလေးအား အဖြေဖော်ထုတ်နိုင်ရန် အချိန်ကိုဆုံးဖြတ်ပေးပါ။ အောက်ပါအချက်များကိုစိတ်စွဲမှတ်ထားပါ။

- သင့်ကလေး၏ဆရာသည်အချိန်သတ်မှတ်နိုင်သည်။ သို့မဟုတ် အချိန်ကိုသင်ကိုယ်တိုင်ဆုံးဖြတ်ပေးရန်သင့်အားတောင်းဆိုလိမ့်မည်။ အကယ်၍ သင့်ကိုယ်ပိုင်အချိန်ကိုသင်ကိုယ်တိုင်ရွေးချယ်နိုင်ခြင်း။
- အဆိုပါ အဖြေဖော်ထုတ်နိုင်ရန် အချိန်ကန့်အသတ်ရှိပါတယ်။ ထိုစစ်ဆေးသည့်အချိန်အား တိုတောင်းစွာ ကဏခွဲ၍ အသက်ငယ်သော ကျောင်းသားများ အတွက် ၁၅ မိနစ်မှ ၂၀ မိနစ် နှင့် သက်ကြီးရွယ် ကျောင်းသားများအတွက်မိနစ် ၃၀ စစ်ဆေးရန် အကြံပေးလိုသည်။
- ဖြစ်နိုင်သည့်အချိန်စော။ အလုပ်လုပ်ရန်ကျွန်ုပ်တို့အကြံပြုပါသည်။

📺 ကျောင်းသား၏ ကျောင်းဆရာဆရာမ များထံမှသင်၏ login အချက်အလက်မှန်ကန်ကြောင်းသေချာအောင်ပြင်ဆင်ထားပါ။

📺 အဖြေဖော်ထုတ်နိုင်ရန် သင့်ကလေးသုံးမည့်စက်ကိရိယာ (များ) ကိုစစ်ဆေးပါ။ ကွန်ပျူတာများ စနစ်တကျလည်ပတ်နေကြောင်း အတည်ပြုရန်ကျွန်တော်တို့ရဲ့ system အားစစ်ဆေးပါ ။ သင်ဝင်ရောက်ရန် အကူအညီလိုအပ်ပါက ဤလမ်းညွှန်နှင့် ဆွေးနွေးပါ။ နားကြပ် နှင့် အသံ အလုပ်လုပ် နေကြောင်း အတည်ပြုပါ။

📺 သင့်ကလေးအတွက်အသုံးပြုရန် စက္ကူစာရွက် နှင့် ခဲတံများကို အဖြေဖော်ထုတ်နိုင်ရန်(စာမေးပွဲ ဖြေဆိုရန်) စုဆောင်းထားပေးပါ။

သင့်ကလေးအား ပြင်ဆင်၍ လှုံ့ဆော်ပေးပါ

📺 သင့်ကလေးအားရှင်းပြပါ

ဘာကြောင့်ဒီ စာမေးပွဲအားဖြေရသလဲနှင့် အကောင်းဆုံးလုပ်ဖို့ သူတို့အားခိုးဆော်ပေးပါ။

📺 စာမေးပွဲ အဖြေမည်သို့ ရှာဖွေပုံ အားရှင်းပြပါ။

သင်သည် မည်သည့်မေးခွန်း မှ သူတို့ကိုမကူညီနိုင်ကြောင်းရှင်းပြပါ။

သင့်ကလေးကိုထောက်ပံ့ပါ

📺 အကဲဖြတ်မှုတစ်လျှောက်လုံးတွင်ဖြေပြီးပါက သင့်ကလေးအားစောင့်ကြည့်စစ်ဆေးပြီးအားပေးတိုက်တွန်းပါ။ နောက်စာမျက်နှာများအတွက် အထောက်အကူပေးသည့် သင့်ကလေးနှင့်သင်အသုံးပြုနိုင်သည့် သော့ချက်စကားစုကိုသုံးပါ။

📺 သင်၏အကဲဖြတ်ပေးခွန်းများကိုဖြေဆိုရန်သင့်ကလေးအားမကူညီပါနှင့်။ ၎င်းသည်အွန်လိုင်းပေါ်တွင် ဦးတည်သင်ကြားနိုင်သည့် သင်၏ကလေးအတွက် အဆင့်အတန်းမကျသည့် သင်ခန်းစာများ၊ သို့မဟုတ်သူတို့၏ ဆရာများအား တိကျမှန်ကန်သည့် အဖြေမရရှိသည့် သတင်းအချက်အလက်များဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည်။

ပြီးစီးအတည်ပြုပါ

📺 သင့်ကလေး စာမေးပွဲကိုအပြည့်အဝပြီးအောင် ဖြေဆိုနိုင်ပါစေ။ သင်ခန်းစာများဖြေဆို ပြီးပါက ဖန်သားပြင်ပေါ်မှာ

မက်ဆေ့ချ်နဲ့သင်အားကလေးသည်ဂုဏ်ပြုလွှာလက်ခံရရှိလိမ့်မည်။စာမေးပွဲ ဖြေဆိုပြီးပါက သင်၏ကျောင်းသားက i-Ready ကိုပိတ်ထားပါလိုက်ပါ။

ပြဿနာများပေါ်ပေါက်လာပါကသင်၏ကျောင်းသား၏ဆရာနှင့်ဆက်သွယ်ပြီးအကူအညီယူပါ။

အိမ်တွင်အဖြေရှာဖွေခြင်း

ကျောင်းသားများ

အသုံးပြုရန်အထောက်အကူပြုစကားစုများ



<p>အကဲဖြတ်ခြင်းမပြုမီ</p>	<ul style="list-style-type: none"> • အဆိုပါ စာမေးပွဲ သည်သင်သိသောအရာကိုရှာဖွေရန်၊ သင်လေ့လာရန်အဆင်သင့်ဖြစ်နေသည်ကိုနားလည်ရန်နှင့် 'မှန်ကန်သော' သင်ခန်းစာများရရှိရန်ကူညီလိမ့်မည်။ " • " အတတ်နိုင်ဆုံးကြိုးစားပြီးဖြေပါ။ မြန်မြန်ဆန်ဆန်မလုပ်ပါနဲ့။ ဒါပေမယ့်မေးခွန်းတစ်ခုအတွက် အချိန်အများ ကြီးမဖြန်းပါနဲ့။ " • " သတိရပါ။ ဆိုလိုသည်မှာယခင်မေးခွန်းများအတွက်သင်၏အဖြေပေါ် မူတည်၍ မေးခွန်းများပြောင်းလဲခြင်းကိုဆိုလိုသည်။ သင်မသိသောမေးခွန်းအချို့ကိုသင်တွေ့လိမ့်မည်။ မသိရလဲအဆင်ပြေပါတယ် အကောင်းဆုံးကြိုးစားကြည့်ပါ။ " • သင်္ချာအတွက် - "မေးခွန်းတစ်ခုစီအတွက်သင်၏အလုပ်ကိုပြသရန်သင်၏စက္ကူစာရွက်ကိုအသုံးပြုပါ။" • •စာဖတ်ခြင်းအတွက် -" စာပိုဒ်တစ်ပိုဒ်ကိုသေချာဖတ်ပါ။ "
<p>အကဲဖြတ်တစ်လျှောက်လုံး (၈-၁၀ မိနစ်တိုင်း)</p>	<ul style="list-style-type: none"> • မင်း အရမ်းအာရုံစိုက်တယ်ဆိုတာငါပြောနိုင်တယ်။ ကောင်းသောအလုပ်ကိုဆက်လုပ်ပါ။" • "အရမ်း ကောင်းပါတယ်၊ မင်းမှာ [၅] မိနစ်ပဲကျန်တော့တယ်။ " • "စာပိုဒ်တစ်ခုစီတိုင်းကိုသေချာဖတ်ရှုခြင်းတို့သည်ကောင်းမွန်သောအလုပ်ပြသခြင်းဖြစ်သည်။"
<p>အကဲဖြတ်တစ်လျှောက်လုံး (၈-၁၀ မိနစ်တိုင်း) ကျောင်းသားတစ်ဦး ကမန်းကတန်းလုပ်သောအခါ</p>	<ul style="list-style-type: none"> • " မင်းကအလျင်အမြန်လုပ်နေပုံရတယ်ဆိုတာသတိထားမိတယ်။ သတိရပါ အချိန်ယူပြီးအကောင်းဆုံးကြိုးစားပါ။ "
<p>ကျောင်းသားတစ်ယောက်ကအရမ်းနှေးနေသောအခါ</p>	<ul style="list-style-type: none"> • ကြည့်ရတာ ဒီပြဿနာမှာရပ်တန့်နေပုံရတယ်။ သင်အဖြေကိုမသိလျှင်လည်း ရပါတယ်။အကောင်းဆုံးခန့်မှန်းပြီးနောက်မေးခွန်းသို့သွားပါ။
<p>ကျောင်းသားတစ်ဦး သည် မချင့်မရဲဖြစ်ခြင်း၊ စိတ်ဆိုးခြင်း၊ဝမ်းနည်းခြင်း ဖြစ်သောအခါ</p>	<ul style="list-style-type: none"> • ပိုင်း။ ဒါကအရမ်းအဆင်ပြေတဲ့မေးခွန်းပဲ။ ဆိုလိုသည်မှာသင်သည်မေးခွန်းများစွာကိုမှန်ကန်စွာဖြေဆိုနေခြင်းဖြစ်သည်။ [စိတ်ရှုပ်, စိတ်ပျက်, စိတ်ပျက်, မဖြစ်နဲ့။ သင်၏အကောင်းဆုံးခန့်မှန်းပြီးပြုလုပ်ပါ။ သို့မှသာသင်၏ 'မှန်ကန်သော' အဆင့်ကိုအကဲဖြတ်နိုင်သည်။ " • "ခဏလေးနားချိန်ယူရအောင်။ ဤမေးခွန်းကိုယခုအပြီးဖြေချင်လား သို့မဟုတ် သင်ပြန်လာသောအခါအပြီးသတ်ချင်ပါသလား။"
<p>ကျောင်းသားတစ်ယောက်ကအကူအညီတောင်းတဲ့အခါ</p>	<ul style="list-style-type: none"> • ကျောင်းမှာစာမေးပွဲဖြေတာနဲ့တူသလိုပဲ။ အဖြေကိုရှာဖွေဖို့ကျွန်တော်မကူညီနိုင်ဘူး။ မင်းဘာသိလည်းဆိုတာကိုသိချင်လို့ပါ။ ငါသိတဲ့အရာ သိဘို့မဟုတ်ဘူး။ အဲဒီမှာတစ်နေ့လဲအဆင်ပြေပါသည်! " • အောက်ပါအကြံပြုချက်များကိုသုံးပါ - <ul style="list-style-type: none"> ◦ သင်္ချာအတွက် -" ပြဿနာကိုစက္ကူပေါ်တွင်ရေးပြီးဖြေရှင်းရန်ကြိုးစားပါ။ " ◦ စာဖတ်ခြင်းအတွက် -" နောက်တစ်ခေါက်ပြန်ဖတ်ပြီးပြန်ဖတ်ပါ။ "အရင်ကအလားတူမေးခွန်းတစ်ခုတွင်အလုပ်လုပ်သောနည်းဗျူဟာကိုအသုံးပြုရန်ကြိုးစားပါ။ " ◦ "သင်ကမသိလျှင်အဆင်ပြေပါတယ်။ သင်သည်စိန်ခေါ်မှုမေးခွန်းများအချို့ကိုတွေ့ပါလိမ့်မယ်၊ ဆိုလိုတာကသင်သည်မေးခွန်းများမှန်ကန်စွာဖြေဆိုနေပါတယ်။ အကောင်းဆုံးခန့်မှန်းပြီးနောက်မေးခွန်းသို့ဆက်သွားပါ။"
<p>အကဲဖြတ်ပြီးနောက်</p>	<ul style="list-style-type: none"> • သင့်တို့ကိုတကယ်ဂုဏ်ယူမိပါတယ်။ မင်းဟာအလုပ်ကောင်းကောင်းလုပ်ခဲ့တယ် (မင်းရဲ့အချိန်ကိုယူပြီး၊ မင်းရဲ့အလုပ်ကိုပြသခဲ့ပါတယ်။ စိန်ခေါ်မှုရှိတဲ့မေးခွန်းတွေကတစ်ဆင့်ခံခဲ့တယ်။ အရမ်းတော်ပါတယ်။"